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Πρύτανης ΤΕΠΑΚ Καμιά

διάκριση απόφαση προ5 το

ουμψέρον των φοιτητών
Δεν τίθεται θέμα διάκρισης μεταξύ φοιτητών

ξεκαθάρισε ο Πρύτανης του Τεχνολογικού

Πανεπιστημίου Κύπρου ΤΕΠΑΚ Παναγιώτης

Ζαφείρης ο οποίος κλήθηκε από το
ΚΥΠΕ να σχολιάσει τις αντιδράσεις των φοιτητών

που προέκυψαν μετά τη χθεσινή απόφαση

της Συγκλήτου Η απόφαση που λήφθηκε
αφορά στη διεξαγωγή μαθημάτων με φυσική
παρουσία όσων έχουν πιστοποιητικό εμβολιασμού

ή ανάρρωσης από την Όνΐϋ-19
Ο Πρύτανης του ΤΕΠΑΚ απαντά στις αντιδράσεις

λέγοντας πως η Σύγκλητος αποφάσισε

γνωρίζοντας όλες τις νομικές πτυχές
του θέματος ενώ για την απόφαση η οποία

λήφθηκε ξεκαθάρισε πως τα Πανεπιστήμια είναι

αυτόνομες οντότητες και οι όποιες αποφάσεις

τους καθώς και ο τρόπος λειτουργίας
τους καθορίζονται μόνο από τη Σύγκλητο
Ανέφερε μάλιστα ότι η όποια απόφαση του

κράτους δεν θα επηρεάσει την απόφαση της
Συγκλήτου

Αναφερόμενος στο σκεπτικό της απόφασης
ο Πρύτανης είπε πως αποτελεί τη μόνη

λύση αφού οι φοιτητές έχουν αυξημένο
αριθμό επαφών Στο πανεπιστήμιο οι φοι
τητές βρίσκονται σε αίθουσες διδασκαλίας
Κάνουν τρία με τέσσερα μαθήματα την ημέρα

σε διαφορετικά ακροατήρια Ο φοιτητής
μετακινείται από αίθουσα σε αίθουσα Η

διασπορά του ιού είναι πάρα πολύ εύκολη
καθώς επίσης δύσκολη είναι και η ιχνηλά
τηση Το ΤΕΠΑΚ διεξάγει 400 μαθήματα την
εβδομάδα Το να εξασκήσει σωστό έλεγχο σε
τέτοια κατάσταση είναι πάρα πολύ δύσκο
λο ανέφερε

Κληθείς να σχολιάσει τις ανακοινώσεις των
φοιτητικών παρατάξεων οι οποίες κάνουν
λόγο για ανισότητα και διάκριση μεταξύ
φοιτητών ο κ Ζαφείρης είπε ότι γνωρίζοντας
ότι θα υπήρχαν αντιδράσεις με τπ λήψη μια
τέτοιας απόφασης ζητήθηκε και νομική γνω
μάτευση Οι νομικοί σύμβουλοι μάς είπαν ότι

έχουμε κάθε δικαίωμα να πράξουμε αυτό και
δεν τίθεται θέμα διάκρισης γιατί δίνουμε την
επιλογή στους φοιτητές είπε Σε ό τι αφορά
τις αντιδράσεις ανέφερε ότι έχει εμπιστοσύνη
στους φοιτητές ότι θα μας ακούσουν και θα

καταλάβουν ότι είναι προς το συμφέρον τους
η απόφαση

Σχετικά με τη λήψη της χθεσινής απόφαση

ανέφερε πως έγινε ένασ δομημένος δι

άλογος με τρεις ολοκληρωμένες προτάσεις
για να συμπληρώσει ότι η πρόταση που εγκρί
θηκε τελικά με 16 ψήφους υπέρ υποβλήθηκε
από τα μέλη της Σχολής Υγείας του ΤΕΠΑΚ
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Περί δικαιωμάτων
Μετά και την αυστηρή απόφαση του

ΤΕΠΑΚ οι ανπεμβολιαστές και γενικότερα
όσοι εμφανίζονται δύσπιστοι στο θεμα

του εμβολίου επαναφέρουν το θέμα των
προσωπικών τους δικαιωμάτων και των
προσωπικών τους επιλογών Διαβάζοντας
κανείς τα επιχειρήματα και τους προβληματισμούς

τους φαίνονται εύλογα και
έχουν όντως βάση Ο διαχωρισμός που

επιχειρείται από την κυβέρνηση για να με
τακυλήσει τις ευθύνες που της αναλογούσαν

στον κόσμο είναι ένα πράγμα το οποίο
έχει γραφτεί και κατακριθεί πολλάκις Από
την άλλη όμως δεν πρέπει στο βωμό των
προσωπικών και ατομικών δικαιωμάτων
να παραγνωρίζεται το υπέρτατο δικαίωμα
της ζωής και της υγείας όλων των πολιτών

του κοινού καλού δηλαδή της δημόσιας

υγείας Αν θέλουμε να προασπίζουμε
οποιοδήποτε δικαίωμα πρέπει να βάζουμε

στη ζυγαριά και όλα όσα αφορούν την
κάθε περίπτωση Στη συγκεκριμένη περίπτωση

εν μέσω μιας πανδημίας με σχεδόν

τεσσεράμισι εκατομμύρια νεκρούς το ζύγι
θα γέρνει πάντα κατά πολύ στο υπέρτατο
δικαίωμα της ζωής και της υγείας των
πολλών παρά σε οποιοδήποτε ατομικό δικαίωμα

του καθενός
Κάκτος
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παρεμβάσεις

Του

Παναγιώτη Βασιλείου

Κάποιος να βγάλει χα κάστανα από χη φωχιά
Κάπως έτσι βλέπουν οι κυβερνώντες το

πλάνο λειτουργίας των πανεπιστπμίων για τπ
νέα σχολική χρονιά Υπουργείο Παιδείας και
Υπουργείο Υγείας νίπτουν τα χείρας τους και
περιμένουν από τα πανεπιστήμια να πάρουν
αποφάσεις Η οργάνωσπ είναι άγνωστπ λέξπ
για τους κυβερνώντες οι οποίοι σε ακόμπ ένα
ζήτπμα όσον αφορά τπν πανδπμία είναι απροετοίμαστοι

και έχουν τα αυτιά τους κλειστά
Τπ στιγμή που οι λύσεις είναι εκεί στο τραπέζι

τπ στιγμή που αυτές οι προτάσεις είναι
πολύ απλές κατανοπτές και έχουν βάση οι

κυβερνώντες κωφεύουν λένε τα δικά τους και
περιμένουν από άλλους να βγάλουν τα κάστανα
από τπ φωτιά

Μια βδομάδα πριν τπν επιστροφή των φοι
τπτών στα θρανία και οι κυβερνώντες αφήνουν
τα πάντα στο έλεος Από καθυστέρπσπ σε κα
θυστέρπσπ σε ένα ακόμπ ζήτπμα

Η επιστροφή των φοιτπτών στα θρανία δεν

χωράει διακρίσεις κατπγοριοποίπσή τους και
έξτρα οικονομικό κόστος Αυτό πρέπει να καταλάβουν

εκεί στπν κυβέρνπσπ και να πάρουν
τπν απόφασπ και να το ανακοινώσουν στους

φοιτητές
Δεν χωράει αποκλεισμούς η επιστροφή των

φοιτητών στα πανεπιστήμια και αυτό πρέπει
να το καταλάβει και το ΤΕΠΑΚ το οποίο με τπν
απόφαση που πήρε αποκλείει μερίδα φοιτητών
από τη φυσική τους παρουσία στο πανεπιστήμιο

Η απόφαση της Συγκλήτου του ΤΕΠΑΚ στις
24 Αυγούστου προνοεί πως στις εγκαταστάσεις
του ΤΕΠΑΚ το νέο ακαδημαϊκό εξάμηνο θα εισέρχονται

μόνο όσοι φοιτητές και ακαδημαϊκοί
κατέχουν πιστοποιητικό εμβολιασμού ή πιστοποιητικό

νόσησης από κορονοϊό
Ανεμβολίαστοι δεν θα επιτρέπεται να

παρακολουθούν

διά ζώσης μαθήματα αλλά εξ αποστάσεως

καθώς ούτε με αρνητικό αποτέλεσμα
σε τεστ θα μπορούν να εισέρχονται στο πανεπιστήμιο

Μία απόφαση ολίγον τι υπερβολική
κόσμια το λέω η οποία έβγαλε τους φοιτητές
στους δρόμους Το πρωί χθες 25/08 η

Προοδευτική

ΚΦ πραγματοποίησε έξω από το

Υπουργείο Υγείας διαμαρτυρία και με σύνθημα
Επιστροφή όλων των φοιτητών στα πανεπιστήμια

με ασφάλεια και χωρίς οικονομικούς

αποκλεισμούς έστειλε το μήνυμα ότι αυτές οι

αποφάσεις ζημιώνουν την Παιδεία γενικότερα
Οι φοιτητές έστειλαν το μήνυμα ότι δεν χωράνε

διακρίσεις και παρέθεσαν τις δικές τους εισηγήσεις

και προβληματισμούς με την απάντηση

του Υπουργού Υγείας στο εν λόγω αίτημα να
ήταν αρνητική λέγοντάς χους πως θα συζητηθεί
το θέμα του κόστους

Εν αντιθέσει με το ΤΕΠΑΚ η Σύγκλητος του

Πανεπιστήμιου Κύπρου σε χθεσινή 25/08 της
συνεδρίαση έπραξε όπως έπρεπε και η επιστροφή

των φοιτητών στο πανεπιστήμιο θα πραγματοποιηθεί

χωρίς αποκλεισμούς Μία απόφαση η
οποία είναι προς τη σωστή κατεύθυνση και με
λίγο περαιτέρω διορθώσεις θα είναι π ιδανικότερη

Η απόφασπ αυτή του Πανεπιστημίου Κύπρου

έρχεται ως πειστική απάντηση τόσο προς
το ΤΕΠΑΚ όσο και στους κυβερνώντες και την
κυβερνώσα φοιτπτική παράταξη οι οποίοι λένε
τα δικά τους Καλό είναι σε αυτή τη χώρα να
ακούμε και την άλλπ άποψη και άμα κάποιες
προτάσεις είναι προς τπ σωστή κατεύθυνση να
τις προωθούμε Καλό είναι να ακούμε τζάμπα
είναι



4. ΧΑΡΑΖΟΥΝ ΜΟΝΑ ΤΟΥΣ ΠΟΡΕΙΑ

Μέσο: . . . . . . . . .ΠΟΛΙΤΗΣ
Ημ. Έκδοσης: . . .26/08/2021 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .26/08/2021
Σελίδα: . . . . . . . . 11

Χαράζουν μόνα τους πορεία
Με μία εκ διαμέτρου αντίθετη στρατηγική απ το ΤΕΠΑΚ αποφάσισε να κινηθεί τη νέα ακαδημαϊκή χρονιά το Πανεπιστήμιο Κύπρου

αφήνοντας προ των ευθυνών του τα Υπουργεία Υγείας και Παιδείας Βεβαίως και τίθενται δεκάδες ερωτηματικά αφού τα δύο

μεγαλύτερα πανεπιστήμια της χώρας κινούνται πλέον αυτόνομα παίρνοντας διαφορετικές κατευθύνσεις Αυτά συμβαίνουν όταν η

απόφαση από το Υπουργικό Συμβούλιο καθυστερεί να ληφθεί κάτι παραπάνω από πολύ Να θυμίσω ότι απομένουν 10 μέρες ΝΚΔ
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Κι άλλα δώρα
πριν το μαστίγιο

Λαμβάνοντας υπόψη την ανησυχία
μεταξύ φοιτητών για τον τρόπο επιστροφής

τους στα πανεπιστήμια αλλά και τις
αντιδράσεις για την απόφαση του ΤΕΠΑΚ

προκύπτει ότι τα δώρα του ιδιωτικού τομέα
που αποφασίστηκαν ως κίνητρα για προώθηση

του εμβολιασμού δεν απέδωσαν
σε μεγάλο βαθμό Ενόψει τούτου δεν θα

ήταν άσχημα ο Επίτροπος του Πολίτη να
καλέσει εκ νέου τον ιδιωτικό τομέα για
συμμετοχή επιχειρήσεων για ανταλλαγή
ιδεών αλλά και για προσφορά νέων δώρων
αφού η αύξηση των εμβολιασμένων φαίνεται

να αποτελεί κοινό στόχο για αποφυγή
δραστικότερων μέτρων αντιμετώπισης της
πανδημίας Και θα ήταν πιθανό μια νέα σύσκεψη

για δώρα να προηγηθεί αποφάσεων
που το μόνο που θα προκαλέσουν θα είναι
μάλλον ο βαθύτερος διχασμός που ήδη
υπάρχει στην κοινωνία μέρος της οποίας
είναι και η νεολαία μας την οποία φαίνεται
να μην πετύχαμε ακόμα να προσεγγίσουμε
σε ικανοποιητικό βαθμό Εκτός πάλι κι
εάν οι νέοι όπως κι άλλοι περιμένουν να

γίνει υποχρεωτικός ο εμβολιασμός για να

σηκώσουν μανίκι ΑΑ
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Το μετέωρο βήμα της ακαδημαϊκής χρονιάς
ΚΥΡΙΟΛΕΚΤΙΚΑ μετέωροι μένουν τόσο οι Αρχές των Πανεπιστημίων

όσο και οι φοιτητές και τούτο γιατί το Υπουργικό Συμβούλιο στη
συνεδρίαση του της περασμένης Δευτέρας δεν αποφάσισε πώς θα
λειτουργήσει το πρωτόκολλο ενόψει της νέας ακαδημαϊκής χρονιάς
Το ζήτημα που θα ετίθετο ενώπιον του Υπουργικού ήταν κατά πόσο
οι ανεμβολίαστοι φοιτητές για να επιστρέψουν στα Πανεπιστήμια
τους θα χρειάζονται αρνητικό αποτέλεσμα σε μοριακό τεστ PCR ή
rapid test για να εξασφαλίζουν SafePass Το θέμαδεν έκλεισε τελικά
όπως αναμενόταν Δεν ξέρουμε κατά πόσο στην αναβολή συνέβαλε
ότι ο αρμόδιος υπουργός Υγείας Μιχάλης Χατζηπαντέλας απουσίασε

Το δεδομένο είναι πως η όποια απόφαση θα ληφθεί στην επόμενη
συνεδρίαση που χρονικά τοποθετείται την 1η Σεπτεμβρίου.Το επιχείρημα

που προβλήθηκε ήταν μεταξύ άλλων όσων ακούστηκαν πως
ενόψει του γεγονότος ότι η επιδημιολογική εικόνα αλλάζει δόθηκε
χρόνος για να εξεταστεί το ζήτημα μέχρι τότε ενόψει και του γεγονότος

ότι προχωρεί και ο εμβολιασμός Είναι σαφές πως οι αποφάσεις
θα ληφθούν στο παρά πέντε αν όχι και στο και πέντε της έναρξης
της ακαδημαϊκής χρονιάς

ΕΙΝΑΙ προφανές πως η εξέλιξη αυτή της μη απόφασης δυσκολεύει τα
δημόσια ακαδημαϊκά ιδρύματα και τους φοιτητές καθώς η έναρξη
των μαθημάτων για το νέο ακαδημαϊκό εξάμηνο είναι ορισμένη για
τη Δευτέρα 6 Σεπτεμβρίου Τα ιδιωτικά πανεπιστήμια αρχίζουν στο

τέλος του ίδιου μήνα Είναι σαφές πως ο χρόνος μετρά αντίστροφα
για την έναρξη των μαθημάτων και μάλιστα είναι και πιεστικός
Θεωρούμε πως δεν είναι τουλάχιστον σοφό για να μην αναφέρουμε
κάτι άλλο καθώς δεν είναι του παρόντος οι επηρεαζόμενοι να ενημερωθούν

για την απόφαση της Κυβέρνησης μόλις πέντε μέρες πριν
την επιστροφή των φοιτητών Η Κυβέρνηση θα έπρεπε να γνωρίζει
πως οι Αρχές των πανεπιστημίων πρέπει να έχουν ενώπιον τους μια
ξεκάθαρη εικόνα για να αποφασίσουν κατά πόσο τα μαθήματα θα
γίνονται με φυσική παρουσία φοιτητών στο 80 όπως ζήτησαν ή στο
50 ή στο χειρότερο σενάριο αν θα συνεχίσουν με εξ αποστάσεως
εκπαίδευση Όποιο σενάριο και να ισχύσει για να εφαρμοστεί χρειάζεται

χρόνος Αυτό θα έπρεπε να το γνωρίζουν οι αρμόδιοι οι οποίοι
αποδείχθηκαν για μια ακόμη φορά κατώτεροι των περιστάσεων Η
Σύγκλητος του Πανεπιστημίου Κύπρου αποφάσισε χθες τη διεξαγω¬

γή της διδασκαλίας με φυσική παρουσία και με προσκόμιση του
ευρωπαϊκού ψηφιακού πιστοποιητικού COVTD SafePass τηρώντας
όλα τα διατάγματα και τα πρωτόκολλα που έχουν εγκριθεί από την
Πολιτεία Το ΤΕΠΑΚ θα δέχεται φοιτητές για διά ζώσης μαθήματα με
την προϋπόθεση ότι έχουν εμβολιαστεί Μια απόφαση που προκάλεσε
αντιδράσεις στους φοιτητές Το μείζον είναι πως δεν μπορεί να μην
υπάρχει απόφαση της κυβέρνησης και το κάθε πανεπιστήμιο να
κάνει τις δικές του επιλογές Χρειάζεται μια απόφαση που να ισχύσει
για όλους

ΤΗΝ ίδια ώρα οι φοιτητές από πλευράς τους θα ήθελαν να ξεκαθαρίσουν
όλα όσο το δυνατόν πιο έγκαιρα καθώς ως γνωστό τους

απασχολεί έντονα το υψηλό κόστος των PCR που ενδεχομένως θα
κληθούν να καταβάλλουν συμφοιτητές τους δύο φορές την εβδομάδα

για να μπορούν να παρευρίσκονται στα μαθήματά τους Αυτό θα
πρέπει να το λάβουν υπόψη τους τα συναρμόδια υπουργεία και ευρύτερα

το κράτος

Ό φιλελεύθερος
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ΣΥΝΕΧΗΣ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ

philenews.com
ΙΔΡΥΤΗΣ ΝΙΚΟΣ ΧΡ ΠΑΤΤΙΧΗΣ

ο φιλελεύθερος active
107.4*102.5

ΤΟ ΠΟΙΟΤΙΚΟ ΡΑΔΙΟΦΩΝΟ

ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΣΤΗΝ ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΤΟΥ ΚΥΠΡΙΑΚΟΥ ΛΑΟΥ ΠΕΜΠΤΗ 26 ΑΥΓ0ΥΓΤ0Υ 2021 ΕΤΟΣ 66ο ΑΡ ΤΕΥΧΟΥΣ 22173 ΤΙΜΗ €1,20

CovScan Cyprus για
έλεγχο των SafePass
Χρήσιμο εργαλείο στα χέρια επιχειρηματιών
του ιδιωτικού τομέα αναμένεται να καταστεί
η εφαρμογή CovScan Cyprus που διατίθεται
ήδη στο Google Play και μπορεί να χρησιμοποιηθεί

από επιχειρηματίες για διακρίβωση
της εγκυρότητας των SafePass Η εφαρμογή
επιβεβαιώνει και μερικά στοιχεία για σκοπούς
ταυτοποίησης 7

Insider η επιχειρηματική

Θολό τοπίο για
Τοπική Αυτοδιοίκηση

Τρέχει η κυβέρνηση για να πείσει τα κόμματα
ώστε να προχωρήσει η μεταρρύθμιση της Τοπικής

Αυτοδιοίκησης για να γίνει κατορθωτή η

εκταμίευση των ευρωπαϊκών πόρων Συζητούν
τα κόμματα το θέμα της μεταρρύθμισης αλλά

παραμένει θολό το τοπίο για την αναβολή των

δημοτικών εκλογών του Δεκεμβρίου 6

Στο Κτηματολόγιο για τα
διαβατήρια ο Οδυσσέας

Μετά από δύο μήνες και έξι μέρες το ΥΠΕΣ
απέστειλε στις 16/8 στην Ελεγκτική Υπηρεσία
τον πλήρη κατάλογο με όλες τις κατ εξαίρεση
πολιτογραφήσεις Προτεραιότητα της υπηρεσίας

η συνεργασία με το Κτηματολόγιο ώστε να

ερευνήσει μία προς μία τις πολιτογραφήσεις
και να διαπιστώσει αν έγιναν όλα όσα έπρεπε
να γίνουν για το δημόσιο συμφέρον 8

Προκάλεσε πυρκαγιά για
να σκοτώσει ένα φίδι

Ένοχο έκρινε το δικαστήριο 62χρονο για πυρκαγιά

που ξέσπασε πριν από ένα χρόνο στον

Αγιο Αμβρόσιο στη Λεμεσό Ισχυρίστηκε ότι

άναψε τη ρωτιά για να σκοτώσει φίδι 20

Κενά και αδυναμίες για
στους σχολικούς συνοδούς

Προβλήματα και αδυναμίες γύρω από το θέμα
των σχολικών συνοδών/βοηθών σε σχέση με
τον αριθμό την επιμόρφωση τις διαδικασίες
πρόσληψης κ.ά βρέθηκαν εκ νέου ενώπιον
της κοινοβ επιτροπής Παιδείας 20

Σε μαύρο χάλι ο δρόμος
Παρεκκλησιάς Αγ Τύχωνα

Εκατοντάδες χρήστες του δρόμου Παρεκκλη
σιάς-Ayiou Τύχωνα ζητούν ολική συντήρηση
του επικαλούμενοι και διαπιστώσεις της τροχαίας

Διασπάθιση χρήματος θεωρεί τέτοια
λύση η Επαρχιακή Διοίκηση Με μπαλώματα
δεν λύεται το πρόβλημα υποδακνύει η Επίτροπος

Διοικήσεως 10

Μάχη με τον χρόνο
για χιλιάδες Αφγανούς

Το χάος συνεχίζεται ενώ αδειάζει η κλεψύδρα

για χιλιάδες Αφγανούς που θέλουν να

εγκαταλείψουν τη χώρα Επιμένει να τηρηθεί
το χρονοδιάγραμμα αποχώρησης ο Μπάιντεν
κάνοντας λόγο για τρομοκρατική απειλή 9

active
107.4-102.5

ΤΟ ΠΟΙΟΤΙΚΟ
ΡΑΔΙΟΦΩΝΟ

Υπέροχη Μουσική
Έγκυρη Ενημέρωση

ΚΑΖΙΝΟ ΠΕΡΣΙ ΗΤΑΝ €48,7 ΕΚΑΤ

€137 εκατ σε κουλοχέρηδες
μέσα σε ενάμιση μήνα
Στοιχεία από τη Melco τη διαχειρίστρια εταιρεία των
καζίνο δείχνουν ότι μέσα σε μόλις ενάμιση μήνα οι
κυνηγοί της τύχης έπαιξαν πέραν των €137 εκατ Μάλιστα

το ποσο αφορά στοιχήματα μόνο σε παιγνιομη
χανές κουλοχέρηδες gaming machine handle 7

ΕΤΟΙΜΟΙ ΓΙΑ ΕΠΑΝΑΔ0 ΤΩΝ Τ/Κ ΣΤΗΝ ΚΥΠΡΙΑΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ

Κόντρα ανοικτών αιθέρων
για τα διαβατήρια

Ένα νέο κεφάλαιο υψηλών τόνων αντιπαράθεσης άνοιξε μεταξύ Αναοτασι
άδη και Τατάρ μετά την απόφαση για αφαίρεση διαβατηρίων από 14

αξιωματούχους

του κατοχικού καθεστώτος Ο Πρόεδρος απαντά στον Τατάρ
προσφέροντας του την ομπρέλα της ΚΔ για τους Τ/κύπριους Ο Τ/κ ηγέτης
ρωτά γιατί δεν αφαιρέθηκαν διαβατήρια από τους πραξικοπηματίες 4

Πάμε ολοταχώς για τρίτη δόση
Ανεξάρτητα από το εμβόλιο των πρώτων δύο δόσεων το τρίτο θα είναι τεχνολογίας mRNA

ΠΗΓΑΝ ΧΘΕΣ
ΠΑΤ0ΤΕΠΑΚ

Τα πανεπιστήμια μπορούν να

πάρουν αυστηρότερα μέτρα
Με αίτημα να επιτραπεί η φυσική παρουσία των φοιτητών
στο ΤΕΠΑΚ με τεστ και όχι μόνο οι εμβολιασμένοι διαμαρτυρήθηκαν

έξω από το υπουργείο Υγείας οι φοιτητές της
Προοδευτικής Ο υπουργός υγείας Μιχάλης Χατζηπαντέ
λας τους διαβεβαίωσε ότι τα αιτήματα των φοιτητών θα
μελετηθούν και θα ληφθούν υπόψη ωστόσο ξεκαθάρισε
ότι το ΤΕΠΑΚ είναι αυτόνομος οργανισμός και δεν μπορεί

το υπουργείο να παρέμβει στις δικές του αποφάσεις
Εάν τα ίδια τα πανεπιστήμια αποφασίσουν να ακολουθήσουν

αυστηρότερα μέτρα από αυτά που θα αποφασίσει
το Υπουργικό είναι κάτι για το οποίο δεν μπορούμε να
παρέμβουμε είπε ο κ Χατζηπαντέλσς

SAFEPASS ΑΛΛΑ 0X1 ΜΟΝΟ ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΕΝΟΙ

Με rapid test επιστρέφουν
στο Πανεπιστήμιο Κύπρου
Η Σύγκλητος του Πανεπιστημίου Κύπρου αποφάσισε όπως η επιστροφή των φοιτητών του
στη διά ζώσης διδασκαλία επιτευχθεί με προσκόμιση SafePass το οποίο θα περιλαμβάνει
και rapid test ενώ θα ισχύει το πρωτόκολλο του 50 της χωρητικότητας των αιθουσών Σε
περίπτωση μεγαλύτερων ακροατηρίων οι φοιτητές θα κατανέμονται σε δύο μέρη Στο διά
ζώσης θα έχουν προτεραιότητα εμβολιασμένοι σε εξ αποστάσεως οι ανεμβολίαστοι 3

Πρόβλημα 5G στον έλεγχο τηλεφώνων στις Φυλακές
Τα κενά από τη λειτουργία του συστήματος απενεργοποίησης

κινητών τηλεφώνων στο Τμήμα Φυλακών
θα συζητηθούν σήμερα σε διυπουργική σύσκεψη στο

υπουργείο Δικαιοσύνης υπό τη σκιά της επεισοδιακής
έρευνας που επιχείρησε να διενεργήσει η Αστυνομία
σε πτέρυγα υποδίκων Στόχος της σύσκεψης είναι να

βρεθούν λύσεις ώστε να καλυφθούν οι ανησυχίες αλλά
και οι πληροφορίες της
Αστυνομίας ότι κατάδικοι

επικοινωνούν μέσω
κινητών τηλεφώνων με
πρόσωπα εκτός φυλακών

για τον σχεδιασμό
εγκλημάτων Σε δηλώσεις της στον Φ η υπουργός
Δικαιοσύνης Στέφη Δράκου που ρωτήθηκε σχετικά
για το θέμα που δημιουργήθηκε με την έρευνα της
Αστυνομίας στις Φυλακές και το σύστημα που κόβει το

σήμα στα κινητά τηλέφωνα ανέφερε ότι το θέμα του

συστήματος απενεργοποίησης κινητών τηλεφώνων στο

Τμήμα Φυλακών ήταν εξ αυτών που συζητήθηκαν στη
σύσκεψη που είχε πρόσφατα με τον Αρχηγό Αστυνομίας
και τη Διευθύντρια των Φυλακών

Μεγάλη σύσκεψη για αποφάσεις αναβάθμισης
του δικτύου απενεργοποίησης κινητών

Όπως ήδη ανακοινώθηκε τονίζει αποφασίστηκε
να διευθετηθεί συνάντηση στην οποία να συμμετέχει ο

υπουργός Μεταφορών Επικοινωνιών και Έργων ως αρμόδιος

υπουργός του Τμήματος Ηλεκτρομηχανολογικών
Υπηρεσιών το οποίο είχε την ευθύνη για την προμήθεια
και την εγκατάσταση του εν λόγω συστήματος ο

υφυπουργός

Έρευνας Καινοτομίας και Ψηφιακής Πολιτικής
ο Επίτροπος Ρυθμίσεως
Ηλεκτρονικών Επικοινωνιών

ο Αρχηγός Αστυνομίας

και η Διευθύντρια
των Φυλακών για να
συζητηθεί το όλο θέμα

προκειμένου να καταλήξουμε στα σωστά συμπεράσματα
Σύμφωνα με την κ Δράκου η σύσκεψη θα πραγματοποιηθεί

σήμερα και θα εκδοθεί σχετική ανακοίνωση
μετά την ολοκλήρωση της Γίνεται σαφές επειδή πρόκειται

για ευαίσθητο θέμα πως δεν θα γίνουν δηλώσεις για
ευνόητους λόγους Πληροφορίες του Φ αναφέρουν
ότι παρά τα αρχικά προβλήματα και ενδοιασμούς του

Τμήματος Ηλεκτρομηχανολογικών Υπηρεσιών για την
παραλαβή του συστήματος αυτό λειτουργεί εδώ και δύο

χρόνια κανονικά εμποδίζοντας τη λειτουργία όλων των

τηλεφώνων που λειτουργούσαν μέχρι και το δίκτυο 4G
Ωστόσο μετά τη λειτουργία του δικτύου 5G το σύστημα
των φυλακών προς το παρόν δεν το καλύπτει επειδή
χρειάζεται αναβάθμιση Κατά τη σημερινή σύσκεψη
θα ληφθούν αποφάσεις ώστε η Ηλεκτρομηχανολογική
Υπηρεσία να προχωρήσει σε συνεννόηση με τον προμηθευτή

στην αναβάθμιση του συστήματος με στόχο να

απενεργοποιεί και τα κινητά που λειτουργούν με τη νέα

τεχνολογία Σημειώνεται ότι για το σύστημα αυτό που
είναι το δεύτερο που εφαρμόζεται στις Φυλακές μετά
την αποτυχία του παλαιότερου η Ελεγκτική Υπηρεσία
είχε έντονες διαφωνίες στην παραλαβή του από την Ηλεκτρομηχανολογική

Υπηρεσία Τονίζεται επίσης ότι για το

θέμα της έρευνας που μέλη τηςΑστυνομίαςΛεμεσού θα

διενεργούσαν στις φυλακές σε σχέση με πληροφορίες
για την ύπαρξη τηλεφώνων σε κελί κρατούμενου έχει
γίνει από επηρεαζόμενους υπόδικους καταγγελία στην
Ανεξάρτητη Αρχή Παραπόνων κατά της Αστυνομίας
επειδή πήγαν στην πτέρυγα με κουκούλες και σπρέι και

είχαν δημιουργηθεί μικροεπεισόδια
Μιχάλης ΧατζηΒασΐλης

MONO ΜΕ ΟΧΗΜΑΤΑ ΤΟΥ ΤΜΗΜΑΤΟΣ ΔΑΣΩΝ
ΣΤΗ ΦΟΝΤΑΝΑ AMOPOZA

Κλείνει ο δρόμος-σκοτώστρα
στην περιοχή Κακοσκάλι
Το κλείσιμο του δρόμου Λουτρά Αφροδίτης Φοντάνα Αμορόζα που περιλαμβάνει

και το τμήμα σκοτώστρα στην περιοχή Κακοσκάλι για τα ιδιωτικά οχήματα

με τη λειτουργία του πάρκου Ακάμα το 2022 προνοούν οι κυβερνητικοί
σχεδιασμοί Μέχρι τότε οι επισκέπτες προς τις μαγευτικές παραλίες πρέπει να
είναι ιδιαίτερα προσεχτικοί για να μην προκληθούν νέα δυστυχήματα 11

ΕΚΤΡΑΧΥΝΟΝΤΑΙ 01 ΠΑΙΔΕΡΑΣΤΕΣ

153 υποθέσεις παιδικής πορνογραφίας για φέτος
Τις 153 έφτασαν οι υποθέσεις παιδικής πορνογραφίας που διερεύνησε φέτος η Αστυνομία 20 περισσότερες από την ανάλογη
περίοδο πέρσι Άλλον ένα έπιασε το Ηλεκτρονικό Έγκλημα γιατί έστειλε βίντεο με σεξουαλική κακοποίηση ανηλίκων 20

Ο κορωνοϊός
τσακίζει
την επαρχία
Αμμοχώστου π

Αποφάσεις
χωρίς να αναμένεται
η σύσταση από
την Ευρώπη
Ζήτησε ολοκληρωμένο
σχέδιο μέχρι αύριο το
πρωί ο Χατζηπαντέλας

Αεδομένη

θεωρείται πλέον και για την
Κύπρο η χορήγηση τρίτης ενισχυτικής
δόσης εμβολίου κατά του κορωνοϊού και

δεδομένο πρέπει να θεωρείται επίσης και
το γεγονός η τρίτη δόση θα χορηγηθεί
με την πρακτική του mix&match που

σημαίνει ότι όλοι όσοι θα λάβουν την τρίτη δόση θα
εμβολιαστούν

με εμβόλιο τεχνολογίας mRNA Δηλαδή με
εμβόλιο των εταιρειών Pfizer και Moderna ανεξαρτήτως
του αν κάποιο άτομο έχει εμβολιαστεί πλήρως και με τις
δύο δόσεις άλλων εκ των διαθέσιμων και εγκεκριμένων
εμβολίων AstraZeneca ή άλλο

Οι επιστήμονες
μάλιστα διαμηνύουν

ότι μια τέτοια
προσέγγιση θα
μπορούσε να προκαλέσει

καλύτερη
ανοσολογική απόκριση

Ειδικά το

σχήμα AstraZeneca

πρώτη δόση και
μετά Pfizer στη

δεύτερη δόση φαίνεται να είναι ο καλύτερος συνδυασμός

από όσα έχουμε μέχρι σήμερα ανέφερε
στον Φ ο επιστημονικός σύμβουλος του υπουργείου
Υγείας Χρίστος Πέτρου και πρόσθεσε ότι σε μερικές
εβδομάδες αναμένεται η ανακοίνωση των αποτελεσμάτων

μελέτης από το Ηνωμένο Βασίλειο για το mix
and match εφτά διαφορετικών συνδυασμών στην
ενισχυτική δόση

Την ίδια ώρα ο υπουργός Υγείας ζήτησε χθες από

τους επιστήμονες να του παραδώσουν γραπτώς μέχρι
το πρωί της Παρασκευής με κάθε λεπτομέρεια τον τρόπο

με τον οποίο οι ίδιοι κρίνουν ότι πρέπει να γίνει ο

ενισχυτικός εμβολιασμός συγκεκριμένων ομάδων του
πληθυσμού γεγονός που καταδεικνύει ότι ως χώρα
αυτή τη φορά ενδεχομένως να ακολουθήσουμε το παράδειγμα

άλλων ευρωπαϊκών κρατών όπως η Γαλλία
και η Γερμανία και να λάβουμε τη δική μας απόφαση
σε εθνικό επίπεδο ανεξαρτήτως των ανακοινώσεων που
θα εκδοθούν ή δεν θα εκδοθούν σύντομα από τον Ευρωπαϊκό

Οργανισμό Φαρμάκων Αυτή ήταν άλλωστε
και η σύσταση των Κυπρίων επιστημόνων τις τελευταίες
ημέρες

Όπως αναφέρουν πληροφορίες του Φ οι επιστήμονες

προκρίνουν εμβολιασμό όλων των ανοσοκατα
σταλμένων και μεταμοσχευμένων ατόμων καθώς και
όλων των ατόμων άνω των 60 ή 70 ετών αυτό ακόμα
εκκρεμεί με την πάροδο έξι μηνών από την ημέρα του

πλήρους εμβολιασμού τους Όλοι μάλιστα προκρίνουν
τα εμβόλια τεχνολογίας mRNA για την τρίτη ενισχυτική
δόση 3

ΠΑ ΟΜΟΝΟΙΑ ΚΑΙ ΑΝΟΡΘΩΣΗ

Η ώρα της αλήθειας
Ματς πρόκριση σε ομίλους ευρωπαϊκής διοργάνωσης

δίνουν απόψε η Ομόνοια και η Ανόρθωση
Οι πρωταθλητές αντιμετωπίζουν εκτός έδρας τη
βελγική Αντβερπ 22:00 Primetell με ασπίδα τη
νίκη τους με 4-2 ενώ οι κυπελλούχοι υποδέχονται
τη Χάποελ Μπερ Σεβά 20:00 Cablenet και επενδύουν

στο 0-0 του πρώτου αγώνα GOAL 15

AEGEAN Λ

Η κάρτα
που σε

ταξιδεύει
είναι εδώ

tu itkofcyρru com Τράπ&ζο Κύπρου
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ΠΗΓΑΝ ΧΘΕΣ ΣΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΥΓΕΙΑΣ
ΓΙΑ ΤΟ ΤΕΠΑΚ

πανεπιστήμια μπορούν να

πάρουν αυστηρότερα μέτρα
Με αίτημα να επιτραπεί η φυσική παρουσία των φοιτητών
στο ΤΕΠΑΚ με τεστ και όχι μόνο οι εμβολιασμένοι διαμαρτυρήθηκαν

έξω από το υπουργείο Υγείας οι φοιτητές της
Προοδευτικής Ο υπουργός υγείας Μιχάλης Χατζηπαντέ
λας τους διαβεβαίωσε ότι τα αιτήματα των φοιτητών θα
μελετηθούν και θα ληφθούν υπόψη ωστόσο ξεκαθάρισε
ότι το ΤΕΠΑΚ είναι αυτόνομος οργανισμός και δεν μπορεί

το υπουργείο να παρέμβει στις δικές του αποφάσεις
Εάν τα ίδια τα πανεπιστήμια αποφασίσουν να ακολουθήσουν

αυστηρότερα μέτρα από αυτά που θα αποφασίσει
το Υπουργικό είναι κάτι για το οποίο δεν μπορούμε να
παρέμβουμε είπε ο κ Χατζηπαντέλας

5ΑΡΕΡΑ55 ΑΛΛΑ ΟΧΙ ΜΟΝΟ ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΕΝΟΙ

Με Γθρϊά ΙθδΙ επιστρέφουν
στο Πανεπιστήμιο Κύπρου
Η Σύγκλητος του Πανεπιστημίου Κύπρου αποφάσισε όπως η επιστροφή των φοιτητών του
στη διά ζώσης διδασκαλία επιτευχθεί με προσκόμιση 3ίεΡ355 το οποίο θα περιλαμβάνει
και Γ3ρίά Ιβ5ΐ ενώ θα ισχύει το πρωτόκολλο του 50 της χωρητικότητας των αιθουσών Σε
περίπτωση μεγαλύτερων ακροατηρίων οι φοιτητές θα κατανέμονται σε δύο μέρη Στο διά
ζώσης θα έχουν προτεραιότητα εμβολιασμένοι σε εξ αποστάσεως οι ανεμβολίαστοι 3
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Επιστροφή φοιτητών και με rapid test
Εκ διαμέτρου αντίθετη η απόφαση της Συγκλήτου του Πανεπιστημίου Κύπρου με εκείνην του ΤΕΠΑΚ Παραμένει η χωρητικότητα στο 50

Της Ευαγγελίας Σιζοπούλου

Σε
αντίθετη τροχιά από το ΤΕΠΑΚ

θα κινηθεί το Πανεπιστήμιο Κύπρου
σχετικά με την επιστροφή των φοιτητών

του το νέο ακαδημαϊκό εξάμηνο
που αρχίζει στις 6 Σεπτεμβρίου Η

Σύγκλητος του Πανεπιστημίου Κύπρου

επαναβεβαίωσε χθες την απόφαση που

είχε λάβει στις 7 Ιουλίου με βάση την οποία η
διδασκαλία θα διεξάγεται για όλους τους φοιτητές
με φυσική παρουσία αλλά με απαραίτητη την
προσκόμιση SafePass θα περιλαμβάνει πιστοποιητικό

εμβολιασμού είτε πιστοποιητικό νόσησης
με κορωνοϊό είτε αρνητικό αποτέλεσμα σε PCR ή

rapid test Στο σημείο αυτό αξίζει να σημειωθεί ότι
το ακαδημαϊκό ίδρυμα προτίθεται να μεριμνήσει
για την παροχή δωρεάν rapid test σε άπορους
φοιτητές του χωρίς να αποκλείεται σύντομα να

εξετάσει επαναλειτουργία του Κέντρου Υγείας
για διενέργεια τεστ σε όλη την πανεπιστημιακή
κοινότητα κάτι το οποίο έκανε την περασμένη

ακαδημαϊκή χρονιά Παράλληλα

θα συνεχίσει
Όλα στο τραπέζι ενόψει τους εμβολιασμούς στο

Υπουργικού λέει Walk-In του
ο υπουργός Υγείας Η απόφαση δεν αναι

την ώρα που δηλώνει ρεί το 50 της χωρητι
ότι δεν μπορεί να γίνει κότητας των αιθουσών
παρέμβαση στην όπως ισχύει στο πρωτό
απόφαση πανεπιστημίων κολλο οπόταν το Πανεπιστήμιο

ξεκαθαρίζει ότι

στην περίπτωση όπου
οι εγκαταστάσεις/αίθουσες διδασκαλίας δεν επιτρέπουν

τη διεξαγωγή του μαθήματος με φυσική
παρουσία για όλους τους φοιτητές τότε το μάθημα
θα διεξάγεται ταυτόχρονα με φυσική παρουσία και

εξ αποστάσεως μέσω σύγχρονης τεχνολογίας θα

σπάζουν τα ακροατήρια σε δύο Στο μάθημα που
θα διεξάγεται διά ζώσης προτεραιότητα θα έχουν
οι φοιτητές που έχουν πιστοποιητικό εμβολιασμού
ή έχουν νοσήσει με την C0VID-19 Όμως για τις
ευάλωτες ομάδες φοιτητών/διδασκόντων και με
την προσκόμιση του σχετικού ιατρικού πιστοποιητικού

θα εξετάζεται κατ εξαίρεση η εξ αποστάσεως
παρακολούθηση και διδασκαλία

Σημειώνεται ότι στο τραπέζι έπεσε πρόταση
αντίστοιχη με την απόφαση του ΤΕΠΑΚ για είσοδο
στα μαθήματα μόνο εμβολιασμένων φοιτητών η
οποία απορρίφθηκε

Σε μήνυμα του στην πανεπιστημιακή κοινότητα
ο πρύτανης Τάσος Χριστοφίδης επεξηγώντας

την απόφαση σημείωσε ότι η πρόσβαση στους
χώρους του πανεπιστημίου θα επιτρέπεται μόνο

σε φοιτητές και μέλη του προσωπικού που έχουν
εμβολιαστεί τουλάχιστον με μία δόση και έχουν
παρέλθει 21 ημέρες από την ημέρα του εμβολιασμού

τους ή έχουν αποδεικτικό ότι έχουν
νοσήσει με C0VID-19 τους τελευταίους έξι μήνες
ή είναι κάτοχοι αρνητικού τεστ PCR ή αρνητικού
τεστ ταχείας ανίχνευσης αντιγόνου rapid test
που έγινε το πολύ 72 ώρες πριν την προσέλευση

Όπως ανέφερε ο Πρύτανης τα πιο πάνω
θα επιβεβαιώνονται με τη χρήση εφαρμογής θα

λειτουργήσει πλατφόρμα στην οποία οι φοιτητές
θα ανεβάζουν τα SafePass τους και θα ελέγχονται

από τους διδάσκοντες και στην περίπτωση
των διδασκόντων από εξουσιοδοτημένα άτομα
του πανεπιστημίου

Αξίζει να σημειωθεί ότι οι φοιτητές που δεν
θα προσκομίζουν SafePass δεν θα παρακολουθούν

το μάθημα εξ αποστάσεως και θα λαμβάνουν

απουσία Εξ αποστάσεως θα μπορούν να το

παρακολουθούν μόνο όσοι θα καθοριστούν από το

ακαδημαϊκό ίδρυμα ως το μέρος του ακροατηρί¬

ου ενός μαθήματος που για λόγους τήρησης των

πρωτοκόλλων αναφορικά με τη χωρητικότητα της
αίθουσας θα μένουν στο σπίτι

Το Πανεπιστήμιο Κύπρου ξεκαθαρίζει επίσης
ότι η απόφαση αυτή δεν αναιρεί σε καμία περίπτωση

την προσπάθειά του για προώθηση των

εμβολιασμών καθώς θεωρεί ότι μόνο με αυτό τον

τρόπο μπορούμε να βγούμε πιο σύντομα από την
πανδημία

Σε ανακοίνωση της η Προοδευτική σημειώνει
ότι πρόταση της ήταν η επιστροφή όλων των φοιτητών

στη διά ζώσης διδασκαλία με την προσκόμιση
SafePass κατά τον τρόπο που ισχύει στην υπόλοιπη
κοινωνία τη χωρητικότητα στο 80 τουλάχιστον
όπως προτάθηκε από τα πανεπιστήμια από τον
Ιούλιο χωρίς οποιοδήποτε κόστος για τους φοιτητές

Δηλαδή τη συμπερίληψη και του rapid test και

μάλιστα δωρεάν Η Προοδευτική αναφέρει επίσης
ότι τελικά στήριξε την πρόταση της Πρυτανείας
όπως πέρασε από τη Σύγκλητο χωρίς όμως να την
ικανοποιεί πλήρως καθώς ήταν η μόνη που δια¬

σφάλιζε τη μεγαλύτερη συμμετοχή των φοιτητών
στη διδασκαλία με φυσική παρουσία

Την απόφαση του Πανεπιστημίου Κύπρου χαιρέτισε

η φοιτητική παράταξη Αναγέννηση σημειώνοντας

ότι πρόκειται για απόφαση που αφουγκράζεται
σε μεγάλο βαθμό τις ανησυχίες των φοιτητών

και βρίσκεται κοντά στις απαιτήσεις του φοιτητικού
συνόλου καθώς επίσης συμβάλλει στην ασφαλή
επιστροφή των φοιτητών στο πανεπιστήμιο χωρίς
διακρίσεις και κατηγοριοποίηση των φοιτητών
Ταυτόχρονα η Αναγέννηση καλεί την Κυβέρνηση
να λάβει αποφάσεις στο ίδιο πλαίσιο και σύμφωνο
με τους φοιτητές και την απόφαση του Πανεπιστημίου

Κύπρου Θέση της Αναγέννησης είναι η

δωρεάν διενέργεια των τεστ που η Κυβέρνηση
πρόκειται να καθορίσει ώστε να επιτρέπεται η είσοδος

των φοιτητών στα Πανεπιστήμια για ολόκληρη

τη φοιτητική κοινότητα και η δημιουργία
σταθμών διενέργειας των τεστ στα πανεπιστήμια
Η Αναγέννηση διατύπωσε κάθετη διαφωνία με την
απόφαση του ΤΕΠΑΚ

ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑ ΦΟΙΤΗΤΩΝ ΣΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ

Την εκδήλωση διαμαρτυρίας που είχε εξαγγείλει μα αφορμή τους χειρισμούς της Κυβέρνησης
στα ζητήματα της επιστροφής των φοιτητών στα πανεπιστήμια τους πραγματοποίησε χθες έξω
από το υπουργείο Υγείας η Φοιτητική Κίνηση Προοδευτική Αίτημα της Προοδευτικής είναι όπως
επιτραπεί η προσκόμιση PCR test και rapid test πέραν του πιστοποιητικού εμβολιασμού ή του
αποδεικτικού νοσήσαντων από κορωνοϊό προκειμένου να διασφαλιστεί η φυσική παρουσία
περισσότερων φοιτητών στις αίθουσες διδασκαλίας καθώς επίσης και η επιχορήγηση των τεστ

Ο υπουργός Υγείας διαβεβαίωσε τους φοιτητές ότι η όποια απόφαση ληφθεί από το Υπουργικό

Συμβούλιο θα έχει στόχο τη διασφάλιση της υγείας όλων των φοιτητών Ο κ Χατζηπαντέλας
ανέφερε ότι τα αιτήματα των φοιτητών θα μελετηθούν και θα ληφθούν υπόψη Εξήγησε ότι τον
τελευταίο καιρό υπάρχει μια καλή επιδημιολογική εικόνα στην Κύπρο για να προσθέσει πως

αποφασίσαμε να αναβάλουμε την απόφαση αυτή για ακόμα λίγες μέρες ώστε να δούμε αν
μας επιτρέπει αυτή η καλή επιδημιολογική εικόνα να επιστρέψουμε στα πανεπιστήμια με PCR

test και rapid test
Είναι όλα στο τραπέζι και θα αποφασίσουμε για το καλό της υγείας πρώτα των φοιτητών

είπε χαρακτηριστικά ο αρμόδιος υπουργός

Απάντηση πρύτανη
ΤΕΠΑΚ στις επικρίσεις

Εξάλλου

στον απόηχο της απόφασης της Συγκλήτου
του ΤΕΠΑΚ για είσοδο στους χώρους του μόνο

εμβολιασμένων φοιτητών με τους υπόλοιπους
να μένουν σε εξ αποστάσεως εκπαίδευση ο πρύτανης
του Παναγιώτης Ζαφείρης κλήθηκε να τοποθετηθεί στις
σφοδρές αντιδράσεις των φοιτητών Όπως ανέφερε ο κ

Ζαφείρης δεν τίθεται θέμα διάκρισης φοιτητών καθώς
η εν λόγω απόφαση αποτελεί τη μόνη λύση που μπορεί
υπό τα δεδομένα να εφαρμοστεί Επεσήμανε ακόμη
ότι είναι προς το συμφέρον των φοιτητών η απόφαση
υπογραμμίζοντας ότι αυτοί που επέλεξαν να εμβολιαστούν

επιστρέφουν στην τάξη Αυτοί που μένουν
σπίτι κερδίζουν χρόνο να σκεφτούν και να επιλέξουν
αν θέλουν να εμβολιαστούν Αν επιλέξουν να το κάνουν

τρεις εβδομάδες μετά θα είναι μέσα στην τάξη Έχουν
δηλαδή τη δυνατότητα να επιστρέψουν στις αίθουσες
κανονικά

0 κ Ζαφείρης ξεκαθάρισε ότι η όποια απόφαση του

Κράτους δεν θα επηρεάσει την απόφαση τηςΣυγκλήτου
καθώς τα πανεπιστήμια είναι αυτόνομες οντότητες και
οι αποφάσεις τους καθώς και ο τρόπος λειτουργίας τους
καθορίζονται από τη Σύγκλητο Και να αποφασίσει το

Κράτος ότι θα διενεργεί δωρεάν PCR test και rapid test
δεν επηρεάζει την τελική μας απόφαση και έτσι θα

προχωρήσουμε

είπε ο πρύτανης του ΤΕΠΑΚ

Πάντως για το θέμα ενδεχόμενης παρέμβασης της
Κυβέρνησης στην απόφαση του ΤΕΠΑΚ κλήθηκε να

τοποθετηθεί και ο υπουργός Υγείας Μιχάλης Χατζηπαντέλας

ο οποίος απάντησε αρνητικά Σύμφωνα με τον

υπουργό το ΤΕΠΑΚ είναι ένας αυτόνομος οργανισμός και
δεν μπορεί το υπουργείο Υγείας να παρέμβει στις δικές
του αποφάσεις Εμείς θεωρούμε ότι τα πανεπιστήμια
πρέπει να ακολουθήσουν την απόφαση που θα λάβει
το Υπουργικό Συμβούλιο Εάν τα ίδια τα πανεπιστήμια
ωστόσο αποφασίσουν να ακολουθήσουν αυστηρότερα
μέτρα είναι κάτι για το οποίο δεν μπορούμε να παρέμβουμε

ανέφερε ο κ Χατζηπαντέλας
Με την τοποθέτηση αυτή δεν ξεκαθαρίζει το σκηνικό

για το τι τελικά θα προωθηθεί από πλευράς υπουργείου
Υγείας στη συνεδρία του Υπουργικού Συμβουλίου της 1ης

Σεπτεμβρίου και πώς η όποια απόφαση επηρεάσει τα

πανεπιστήμια
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αλήθεια
ΠΕΜΠΤΗ 26.8.2021 ΑΡΙΘΜΟΣ ΦΥΛΛΟΥ 1 6.986 ΤΙΜΗ 1,50 ΕΥΡΩ ΜΑΖΙ ΜΕ ΤΗ S PORTDAY

Spuperznop fm
104.0

Η ΜΟΝΑΔΙΚΗ ΠΑΓΚΥΠΡΙΑ
ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΣΥΧΝΟΤΗΤΑ

ΠΕΤΡΟΣ ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ

Μονόδρομος
η τρίτη δόση

εμβολίου να μην
περιμένουμε
τον ΕΜΑ

ΣΕΛ 4

ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΤΡΑΠΕΖΑ

Μειώθηκαν
κατά €7 εκατ
τα κόκκινα
δάνεια τον
Μάιο 2021

ΣΕΛ 12

Κ0ΡΩΝ0Ι0Σ
ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ

Αυστηρό ΤΕΠΑΚ χαλαρό
Πανεπιστήμιο Κύπρου

Σε αντίθετη κατεύθυνση από αυτή του ΤΕΠΑΚ

προχωρεί το Πανεπιστήμιο Κύπρου
σχετικά με την εκπαίδευση των φοιτητών Η

Σύγκλητος του αποφάσισε χθες ότι τα μαθήματα

θα διεξάγονται με φυσική παρουσία και
με προσκόμιση Safe Pass Από πλευράς του
το ΤΕΠΑΚ σε προχθεσινή συνεδρία αποφάσισε

ότι θα μπορούν να συμμετέχουν στα μαθήματα
με φυσική παρουσία όσοι φοιτητές κατέχουν
πιστοποιητικό εμβολιασμού ή νόσησης από την
ασθένεια C0VID-19 ενώ όσοι φοιτητές δεν κατέχουν

πιστοποιητικό εμβολιασμού ή νόσησης
θα παρακολουθούν τα μαθήματα εξ αποστάσεως

Ακόμη όλα τα μαθήματα θα διδάσκονται

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΕΙ ΤΟΝ ΡΑΤΣΙΣΤΙΚΟ ΛΟΓΟ ΤΟΥ Τ/Κ ΗΓΕΤΗ

Αναστασιάδης προς Τατάρ Ελάτε
να εφαρμόσουμε το σύνταγμα του 60
Ο Νίκος Αναστασιάδης απάντησε

χθες στις επικρίσεις
του Ερσίν Τατάρ ότι η απόφαση
ανάκλησης των διαβατηρίων
αξιωματούχων του ψευδοκράτους

είναι ρατσιστική Επεσήμανε
ότι αυτός που χρησιμοποιεί

ρατσιστικό λόγο είναι ο ίδιος ο

Τουρκοκύπριος ηγέτης παραθέτοντας

πρόσφατες δηλώσεις του
για διαφορετικές φυλές Κάλεσε
μάλιστα τους Τουρκοκύπριους
να επιστρέψουν στην Κυπριακή
Δημοκρατία με βάση τις διατάξεις
του Συντάγματος του 1960 Από
την πλευρά του ο Τατάρ επανήλθε
θέτοντας στον πρόεδρο Ανάστα

tickI

ΑΠΟ ΤΉΝ ΙΑΠΩΝΙΑ

Επαναπατρίζονται
τα βημόθυρα
του Αγίου
Αναστασίου

Περιστερωνοπηγής
ΣΕΛ 15

Μόνο εμβολιασμένοι
και νοσήσαντες
από την ασθένεια
C0VID-19O10
ΤΕΠΑΚ με safe

pass οι φοιτητές
στο Πανεπιστήμιο
Κύπρου

από διδακτικό προσωπικό που κατέχει πιστοποιητικό

εμβολιασμού ή νόσησης από την
ασθένεια C0VID-19 Στους δρόμους χθες οι

φοιτητές ζητώντας όπως επιτρέπεται η
προσκόμιση

PCR τεστ και RAPID τεστ πέραν του
πιστοποιητικού εμβολιασμού ή του αποδεικτικού

νοσήσαντων από κορωνοϊό ΣΕΛ 8

Διαφορετικές οι αποφάσεις των δημόσιων πανεπιστημίων

για την παρουσία των φοιτητών στα μαθήματα

Ψευδοϋπουργός ανανέωσε

πριν από λίγες ημέρες

το διαβατήριο του

Τουρκοκύπριοι δάσκαλοι

Να εκδοθείδιεθνές
ένταλμα σύλληψης του

Τατάρ

σιάδη το ερώτημα γιατί δεν παίρνει
και τα διαβατήρια αυτών που

πήραν μέρος στο πραξικόπημα
εναντίον της Κυπριακής Δημο¬

κρατίας Η Κυπριακή Δημοκρατία
σεβόμενη τα δικαιώματα των Τ/κ
συμπατριωτών μας παραχώρησε
97,000 ταξιδιωτικά έγγραφα ενώ

οι κατέχοντες την κυπριακή ταυτότητα

που επιβεβαιώνει την κυπριακή

υπηκοότητα υπερβαίνουν
τις 110.000 ΣΕΛ.3

ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ

Καθοριστικός ο Σεπτέμβρης
για τη μεταρρύθμιση στην ΤΑ
Τ υνεχίζονται οι συναντήσεις του κ ΝουρήΔ με τα κόμματα σε μια προσπάθεια να

εγκριθούν τα νομοσχέδια για μεταρρύθμιση
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης Ανοικτό το θέμα
της αναβολής των εκλογών ΣΕΛ 6

ΝΟΜΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ

Ποινική δίωξη 3 ατόμων
για μετάδοση fake news

Η Νομική Υπηρεσία ανακοίνωσε την ποινική
δίωξη τριών προσώπων σε σχέση με την

υπόθεση διάδοσης ψευδούς είδησης θανάτου
12χρονου μετά από εμβολιασμό ΣΕΛ 17

ΚΟΡΩΝΟΙΟΣ

Χωρίς θανάτους χθες 75

ασθενείς σε σοβαρή κατάσταση

Δεν καταγράφηκαν χθες θάνατοι ασθενών
αλλά 75 άτομα νοσηλεύονται σε σοβαρή

κατάσταση Σε 39,578 τεστ εντοπίστηκαν 257
ποσοστό θετικότητας 0,657ο νέα περιστατικά

της νόσου ΣΕΛ 5

ΑΙΧΜΕΣ

Εκλογές και τρυγόνια

Σωστή
η θέση της κυβέρνησης

όπως οι δημαρχιακές εκλογές
διεξαχθούν ταυτόχρονα με τις ευρωεκλογές

το 2026 και για εξοικονόμηση

χρημάτων και για λιγότερη
ταλαιπωρία κράτους και πολιτών
Μεγαλύτερη εξοικονόμηση χρημάτων

και λιγότερη ταλαιπωρία κράτους

και πολιτών θα έχουμε αν αποφασίσουμε

όπως ΟΛΕΣ οι εκλογές
προεδρικές βουλευτικές ευρωεκλογές

τοπικής αυτοδιοίκησης
διεξάγονται σε μια μέρα Με ένα
σμπάρο πιο πολλά από δύο τρυγόνια

Τ Α

Η ΕΠΙΣΤΡΟΦΗ ΤΟΥ ΜΕΣΑΙΩΝΑ ΣΤΟ ΑΦΓΑΝΙΣΤΑΝ 01 ΤΑΛΙΜΠΑΝ ΜΑΣΤΙΓΩΝΟΥΝ ΝΕΑΡΟΥΣ ΕΠΕΙΔΗ ΦΟΡΟΥΝ ΤΖΙΝ ΣΕΛ 14
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Με safe pass επιστρέφουν οι φοιτητές
Διαφορετικές οι αποφάσεις ίων δημόσιων πανεπιστημίων
Αυστηρό το ΤΕΠΑΚ Χαλαρό το Πανεπιστήμιο Κύπρου

Του ςτεφανουΑγαθοκλέους

ΣΕ
ΕΝΤΕΛΩΣ αντίθετη κατεύθυνση

από αυτή του ΤΕΠΑΚ
θα προχωρήσει το Πανεπιστήμιο

Κύπρου σχετικά με την
εκπαίδευση των φοιτητών Και
αυτό γιατί η Σύγκλητος του αποφάσισε

χθες ότι τα μαθήματα
θα διεξάγονται με φυσική παρουσία

και μόνο με προσκόμιση
του ευρωπαϊκού ψηφιακού πιστοποιητικού

COVID Safe Pass
ενώ η χρήση των αιθουσών θα
γίνεται με χωρητικότητα 50
Επίσης οι υπεύθυνοι να ελέγχουν
τους φοιτητές θα είναι οι διδάσκοντες

Αναλυτικά

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ του Πανεπιστημίου
Κύπρου αναφέρει Η Σύγκλητος

του Πανεπιστήμιου Κύπρου

σε σημερινή της συνεδρίαση
λαμβάνοντας υπόψη την επιδημιολογική

εικόνα και τις επιστημονικές

απόψεις των ακαδημαϊκών

που ειδικεύονται σε
θέματα διαχείρισης της πανδημίας

της νόσου COVID-19 επαναβεβαίωσε

την απόφασή της
ημερομηνίας 7 Ιουλίου 2021
για διεξαγωγή της διδασκαλίας
κατά το χειμερινό εξάμηνο 2021
2022 με φυσική παρουσία και

με προσκόμιση του ευρωπαϊκού
ψηφιακού πιστοποιητικού COVID
Safe Pass τηρώντας όλα των

διατάγματα και τα πρωτόκολλα
που έχουν εγκριθεί από την πολιτεία

Σημειώνεται ότι στην περίπτωση

όπου οι εγκαταστά
σεις/αίθουσες διδασκαλίας δεν
επιτρέπουν τη διεξαγωγή του
μαθήματος με φυσική παρουσία
για όλους τους φοιτητές/φοιτή
τριες τότε το μάθημα θα διεξάγεται

ταυτόχρονα με φυσική
παρουσία και εξ αποστάσεως
μέσω σύγχρονης τεχνολογίας
Στο μάθημα που θα διεξάγεται
διά ζώσης προτεραιότητα θα
έχουν οι φοιτητές/φοιτήτριες
που έχουν πιστοποιητικό εμβολιασμού

ή έχουν νοσήσει με την
COVID-19

ΣΕ ΔΙΕΥΚΡΙΝΙΣΕΙΣ που έστειλε
ο πρύτανης του Πανεπιστημίου
Κύπρου Τάσος Χριστοφίδης
προς τους φοιτητές αναφέρεται
μεταξύ άλλων ότι η πρόσβαση
στους χώρους του πανεπιστημίου
θα επιτρέπεται μόνο σε φοιτητές
και μέλη του προσωπικού που
έχουν εμβολιαστεί τουλάχιστον
με μία δόση και έχουν παρέλθει
21 ημέρες από την ημέρα του
εμβολιασμού τους ή έχουν απο¬

δεικτικό ότι έχουν νοσήσει με
COVID-19 τους τελευταίους έξι
μήνες ή είναι κάτοχοι αρνητικού
τεστ PCR ή αρνητικού τεστ ταχείας

ανίχνευσης αντιγόνου
rapid test που έγινε το πολύ

72 ώρες πριν την προσέλευση

ΤΑ ΠΙΟ πάνω θα επιβεβαιώνονται
με τη χρήση εφαρμογής και

θα ελέγχονται από τους διδάσκοντες

διδάσκουσες και στην
περίπτωση των διδασκόντων από

εξουσιοδοτημένα άτομα του πανεπιστημίου

Σύμφωνα με τα
ισχύοντα πρωτόκολλα η χρήση
των αιθουσών θα γίνεται με χωρητικότητα

50 Σε περίπτωση
λήψης αναθεωρημένης απόφασης

από το Υπουργικό Συμβούλιο
θα γίνει ανάλογη αναπροσαρμογή

Στις περιπτώσεις που λόγω
του μεγέθους του ακροατηρίου
και της χωρητικότητας της αίθουσας

δεν επιτρέπεται η διδασκαλία

με πλήρη φυσική παρουσία
όλων των φοιτητών/φοιτη

τριών θα προσφέρεται ταυτόχρονα

σύγχρονη εξ αποστάσεως
εκπαίδευση προστίθεται

ΤΑ ΠΙΟ πάνω προαναφερθέντα
βρίσκονται σε αντίθετη κατεύθυνση

με τις προχθεσινές απο¬

φάσεις της Συγκλήτου του ΤΕΠΑΚ

Υπενθυμίζεται ότι στο ΤΕΠΑΚ

θα μπορούν να συμμετέχουν
στα μαθήματα με φυσική

παρουσία όσοι φοιτητές κατέχουν

πιστοποιητικό εμβολιασμού
ή νόσησης από την ασθένεια
COVID-19 ενώ όσοι φοιτητές δεν
κατέχουν πιστοποιητικό εμβολιασμού

ή νόσησης θα παρακολουθούν

τα μαθήματά τους εξ
αποστάσεως Ακόμη όλα τα μαθήματα

θα διδάσκονται από διδακτικό

προσωπικό που κατέχει
πιστοποιητικό εμβολιασμού ή

νόσησης από την ασθένεια
COVID-19 και όλες οι τελικές
εξετάσεις θα γίνουν με φυσική
παρουσία με safe pass σύμφωνα

με τα ισχύοντα διατάγματα
του υπουργού Υγείας

ΣΤΟ ΜΕΤΑΞΥ σύμφωνα με πληροφορίες

του OMEGALIVE από
το υπουργείο Υγείας στην επόμενη

συνεδρία του Υπουργικό
Συμβουλίου σχετικά με τη φυσική
παρουσία των φοιτητών η εισή
γησή θα αφορά τη διενέργειά
rapid test και όχι PCR όπως ήταν
μέχρι πριν από λίγες ημέρες η

θέση του υπουργείου Η εξέλιξη
αυτή προέκυψε σύμφωνα πάντα
με τις πληροφορίες από το
υπουργείο μετά και την αξιολόγηση

των επιδημιολογικών
δεδομένων των τελευταίων ημερών

που είναι βελτιωμένα Το

πιο πάνω επιβεβαιώνουν τις
προχθεσινές πηγές της Αλήθειας

ότι δηλαδή το Υπουργικό
Συμβούλιο δεν πρόκειται να έρθει

σε ρήξη με το ΤΕΠΑΚ
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ΚΟΡΩΝΟΪΟΣ
ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ

Διαφορετικές οι αποφάσεις των δημόσιων πανεπιστημίων

για την παρουσία των φοιτητών στα μαθήματα

Αυστηρό ΤΕΠΑΚ χαλαρό
Πανεπιστήμιο Κύπρου

Σε αντίθετη κατεύθυνση από αυτή του ΤΕΠΑΚ

προχωρεί το Πανεπιστήμιο Κύπρου
σχετικά με την εκπαίδευση των φοιτητών Η

Σύγκλητος του αποφάσισε χθες ότι τα μαθήματα

θα διεξάγονται με φυσική παρουσία και
με προσκόμιση Safe Pass Από πλευράς του
το ΤΕΠΑΚ σε προχθεσινή συνεδρία αποφάσισε

ότι θα μπορούν να συμμετέχουν στα μαθήματα
με φυσική παρουσία όσοι φοιτητές κατέχουν
πιστοποιητικό εμβολιασμού ή νόσησης από την
ασθένεια C0VID-19 ενώ όσοι φοιτητές δεν κατέχουν

πιστοποιητικό εμβολιασμού ή νόσησης
θα παρακολουθούν τα μαθήματα εξ αποστάσεως

Ακόμη όλα τα μαθήματα θα διδάσκονται

Μόνο εμβολιασμένοι
και νοσήσαντες
από την ασθένεια
COVID-19oto
ΤΕΠΑΚ με safe

pass οι φοιτητές
στο Πανεπιστήμιο
Κύπρου

από διδακτικό προσωπικό που κατέχει πιστοποιητικό

εμβολιασμού ή νόσησης από την
ασθένεια C0VID-19 Στους δρόμους χθες οι

φοιτητές ζητώντας όπως επιτρέπεται η
προσκόμιση

PCR τεστ και RAPID τεστ πέραν του
πιστοποιητικού εμβολιασμού ή του αποδεικτικού

νοσήσαντων από κορωνοϊό ΣΕΛ 8
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πρύτανης τεπακ

Καμιά διάκριση μεταξύ φοιτητών
✓ Υπ Υγείας Το ΤΕΠΑΚ είναι ένας αυτόνομος οργανισμός και δεν μπορεί το

υπουργείο Υγείας να παρέμβει στις δικές ίου αποφάσεις

ΔΕΝ
ΤΙΘΕΤΑΙ θέμα διάκρισης

μεταξύ φοιτητών ξεκαθάρισε

χθες ο πρύτανης
του ΤΕΠΑΚ Παναγιώτης Ζαφείρης
σχολιάζοντας τις αντιδράσεις και
τις διαμαρτυρίες των φοιτητών
που προέκυψαν μετά την προχθεσινή

απόφαση της Συγκλήτου
για υποχρεωτικό εμβολιασμό

ΑΠΟ τις ΙΟτο πρωίχθες οι φοιτητές
της Προοδευτικής Κίνησης μαζεύτηκαν

έξω από το υπουργείο Υγείας
κρατώντας πλακάτ και φωνάζοντας
συνθήματα ενώ εκπρόσωποι τους
μίλησαν με τον υπουργό Υγείας κ

Χατζηπαντέλα και με τη διευθύντρια

του υπουργείου Χριστίνα Γιαννάκη

από τους οποίους ζήτησαν
επαναξιολόγηση της απόφασης
σε σχέση με το κόστος για διενέργεια

Ρεβ τεστ και βΑΡΙϋ τεστ

ΣΥΓΚΕΚΡΙΜΕΝΑ οι φοιτητές ζήτησαν

όπως επιτρέπεται η προσκόμιση

ΡΟβτεστ και βΑΡΙϋ τεστ
πέραν του πιστοποιητικού εμβολιασμού

ή του αποδεικτικού νο
σήσαντων από κορωνοϊό προκειμένου

να διασφαλιστεί η φυσική

παρουσία περισσότερων
φοιτητών στις αίθουσες διδασκαλίας

ενώ επέμειναν ακόμη
και στην επιχορήγηση των τεστ

ΑΠΑΝΤΩΝΤΑΣ σε ερώτηση εάν

μπορεί να παρέμβει η κυβέρνηση
στην απόφαση του ΤΕΠΑΚ ο κ

Χατζηπαντέλας απάντησε αρνητικά

αφού όπως εξήγησε το ΤΕΠΑΚ

είναι ένας αυτόνομος οργανισμός

και δεν μπορεί το
υπουργείο Υγείας να παρέμβει
στις δικές του αποφάσεις Εμείς
θεωρούμε ότι τα Πανεπιστήμια
πρέπει να ακολουθήσουν την
απόφαση που θα λάβει το Υπουρ¬

γικό Συμβούλιο Εάν τα ίδια τα
πανεπιστήμια ωστόσο αποφασίσουν

να ακολουθήσουν αυστηρότερα

μέτρα είναι κάτι για το
οποίο δεν μπορούμε να παρέμβουμε

πρόσθεσε

ΑΠΟ ΠΛΕΥΡΑΣ του ο πρύτανης
του ΤΕΠΑΚ σε δηλώσεις του στο
ΚΥΠΕ είπε πως η Σύγκλητος πήρε
τη γνωστή απόφασή της γνωρί¬

ζοντας όλες τις νομικές πτυχές
του θέματος ενώ για την απόφαση

η οποία λήφθηκε την Τρίτη
και πριν αποφασίσει το Υπουργικό

Συμβούλιο για τα νέα μέτρα ξεκαθάρισε

πως τα Πανεπιστήμια
είναι αυτόνομες οντότητες και
οι όποιες αποφάσεις τους καθώς
και ο τρόπος λειτουργίας τους
καθορίζονται μόνο από τη Σύγκλητο

Ανέφερε μάλιστα ότι η

όποια απόφαση του κράτους δεν
θα επηρεάσει την απόφαση της
Συγκλήτου ενώ κάλεσε τους φοιτητές

να ακούσουν για να καταλάβουν

ότι είναι προςτο συμφέρον
τους η συγκεκριμένη απόφαση

ΕΡΩΤΗΘΕΙΣ για τη χθεσινή συγκέντρωση

διαμαρτυρίας έξω από
το υπουργείο Υγείας ο κ Ζαφείρης

είπε πως υπάρχει μια παρεξήγηση

με αυτή τη διαμαρτυρία
εξηγώντας πως η συγκεκριμένη

διαμαρτυρία είχε προ¬

γραμματιστεί πριν από τη λήψη
της απόφαση της Συγκλήτου και
αφορούσε στο κόστος των ΡΟβ
Ιθ5ΐ καιτωνΚΑΡΙϋΙθ5ΐ

ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟΣ στο σκεπτικό
της απόφασης της Συγκλήτου ο

πρύτανης του ΤΕΠΑΚ είπε πως
αποτελεί τη μόνη λύση αφού
σημείωσε οι φοιτητές έχουν αυξημένο

αριθμό επαφών ενώ κληθείς

να σχολιάσει τις ανακοινώσεις

των φοιτητικών παρατάξεων
οι οποίες κάνουν λόγο για ανισότητα

και διάκριση μεταξύ
φοιτητών ο κ Ζαφείρης είπε ότι
δεν κάνουμε κάποια διάκριση

για να υπογραμμίσει πως γνωρίζοντας

ότι θα υπήρχαν αντιδράσεις

με τη λήψη μια τέτοιας απόφασης

ζητήθηκε νομική γνωμάτευση

η οποία αναφέρει πως το
Πανεπιστήμιο έχει κάθε δικαίωμα
να υλοποιήσει την όποια απόφασή

του
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Όποια πόλη και όποια

χώρα βάλει προτεραιότητα
τον ψηφιακό

μετασχηματισμό και δώσει
ώθηση στην Πράσινη
Ανάπτυξη θα είναι οι

πόλεις και οι χώρες που θα

κερδίσουν το μεγάλο
στοίχημα σε μία νέα

αναδιάταξη παγκόσμια και

πανευρωπαϊκή διεμήνυσε
ο πρόεδρος του ΔΗΣΥ

Έκθαμβος από την Πάφο ο Αβέρωφ
Έκπληκτος από τα έργα που ολοκληρώθηκαν αλλά και αυτά που είναι σε εξέλιξη εμφανίστηκε
ο πρόεδρος του ΔΗΣΥ Α Νεοφύτου μετά από περιοδεία και ξενάγηση από τον δήμαρχο Πάφου Φ Φαίδωνος

ΓΡΑΦΕΙ ΚΩΣΤΑΣ ΝΑΝΟΣ

Ε
κπληκτος από τις αλλαγές που
έγιναν στην Πάφο τα τελευταία
χρόνια παρουσιάστηκε χθες ο

πρόεδρος του ΔΗΣΥ που
ξεναγήθηκε στα εργοτάξια της
πόλης από τον δήμαρχο Φαίδωνα
Φαίδωνος Τα έργα που έγιναν
ανέφερε χαρακτηριστικά δεν τα
ξαναείδε η Πάφος από την ύπαρξή
της Ο πρόεδρος του ΔΗΣΥ
συνοδευόμενος από τον δήμαρχο
Πάφου επισκέφτηκε το έργο
ανάπλασης Λεωφόρων Νίκου
ΝικολαΤδη Ελλάδος Γρίβα
Διγενή ενώ ακολούθως
πραγματοποίησε επίσκεψη στο
Πάρκο Χρωμάτων και τέλος
επισκέφτηκε το δημαρχείο Πάφου

όπου ολοκλήρωσε την επίσκεψή
του Σε κάθε επίσκεψή μου στην
Πάφο είπε ο κ Νεοφύτου μένω
θετικότητα έκπληκτος Έργα να
τελειώνουν και νέα έργα να
γίνονται και πρόσθεσε πως η

Πάφος αλλάζει φτάνει να υπάρχει
θέληση και υπάρχει Εξάλλου σε
δηλώσεις του ο δήμαρχος Πάφου
Φαίδωνας Φαίδωνος ανέφερε πως
στο πλαίσιο της περιοδείας του
προέδρου του Δημοκρατικού
Συναγερμού στην Πάφο επέλεξαν
την επίσκεψή του σε δύο από τα
δώδεκα μεγάλα έργα που
εκτελούνται στην πόλη της Πάφου
σε συνέχεια των τριάντα και πλέον
έργων που έχουν ολοκληρωθεί τα
τελευταία πέντε χρόνια
Επιπρόσθετα είπε πως με την
επίσκεψη του κ Αβέρωφ Νεοφύτου

0 Φαίδωνας
ζήτησε απο τον
πρόεδρο του
ΔΗΣΥ να

στηρίξει το
σχέδιο του για
λειτουργία
στην Πάφο
πανεπιστημιακών

σχολών

στο δημοτικό μέγαρο είχε την
ευκαιρία να τον ενημερώσει για το
μεγάλο κεφάλαιο το οποίο αποτελεί
και στόχο του νέου επταετούς
προγράμματος 21 27 που είναι η

μετατροπή των πόλεων και της χώρα
μας σε ψηφιακές και έξυπνες πόλεις
και σε ένα έξυπνο και ψηφιακό
κράτος Ακολούθως ο δήμαρχος
Πάφου αναφέρθηκε και στο θέμα της
παρουσίας πανεπιστημιακών
ιδρυμάτων στην Πάφο ώστε ο νέος
κόσμος όπως είπε να δώσει μια νέα
δυναμική στην πόλη Ο κ Φαίδωνος
είπε πως είναι σε συζητήσεις με
ακαδημαϊκό ίδρυμα του εξωτερικού
για λειτουργία πανεπιστημίου στην
Πάφο αλλά και με το ΤΕΠΑΚ για
λειτουργία στην πόλη της Πάφου
σχολών του τεχνολογικού
πανεπιστημίου
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Το Πανεπιστήμιο Κύπρου
και η εύκολη λύση
Κύκλοι του Πανεπιστημίου Κύπρου όταν κλήθηκαν το
βράδυ της Τρίτης να σχολιάσουν την απόφαση ου
ΤΕΠΑΚ να δέχεται στα μαθήματα μόνο εμβολιασμένους
και νοσήσαντες απάντησαν ότι η σύγκλητος του ΤΕΠΑΚ
επέλεξε την εύκολη λύση Συγγνώμη κύριοι του
Πανεπιστημίου Κύπρου αλλά με βάση τη δική σας
χθεσινή απόφαση επιπέδου και σοβαρότητας εμπάτε
σκύλοι αλέστε εκείνοι που αποδεικνύεται ότι
επέλεξαν την εύκολη λύση είσαστε εσείς και όχι το
ΤΕΠΑΚ Και η δική σας απόφαση δεν είναι μόνο
εύκολη αλλά να με συγχωρέσετε είναι και
ευθυνοφοβική και λαϊκίστικη και ανεύθυνη γιατί
εκθέτετε με τη στάση σας και τους φοιτητές σας και
τους εκπαιδευτικούς σας και τους εργαζόμενούς σας
αλλά και ολόκληρη την κοινωνία σε σοβαρότατους
κινδύνους Και επίσης για πέστε μας Με την απόφασή
σας τι μήνυμα και τι κίνητρο δίνετε στους φοιτητές σας
για να πάνε να εμβολιαστούν Κ ΖΑΔΗΣ
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Άκυρη η παρέμβαση σας κ Κολιού
Σε μία στιγμή που καταβάλλεται μία τιτάνια μάχη να πείσουμε
τους νεαρούς μας να λάβουν στα σοβαρά το θέμα της
πανδημίας και του εμβολιασμού είναι τραγικό να έρχεται μία
Σύγκλητος πανεπιστημίου στη συγκεκριμένη περίπτωση του
ΤΕΠΑΚ να τολμά να παίρνει μία απόφαση απόλυτα συμβατή
και με τα επιδημιολογικά δεδομένα και με τις συστάσεις της
παγκόσμιας επιστημονικής κοινότητας για αποδοχή στο
πανεπιστήμιο μόνο εμβολιασμένων φοιτητών και να βγαίνουν
από πίσω επιστήμονες και δη μέλη της Επιστημονικής
Συμβουλευτικής Επιτροπής μας και να υποσκάπτουν αυτή την
απόφαση Για σένα μιλάμε κ Κολιού που δηλώνοντας ότι η

απόφαση του ΤΕΠΑΚ είναι υπερβολική και ότι οι ανεμβολίαστοι
φοιτητές μπορούν να αλωνίζουν μέσα στους πανεπιστημιακούς
χώρους με δύο rapid tests την εβδομάδα αναιρείς και τον
εαυτό σου και όλους τους συναδέλφους σου Κ ΖΑΔΗΣ
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ΚΑΘΕ ΚΥΡΙΑΚΗ
ΜΑΖΙ ΜΕ ΤΟΝ ΠΟΛΙΤΗ

ΠΟΛΙΤΗΣ ΠΟΛΙΤΗΣ
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Αναστάτωση και έντονες αντιδράσεις στην
ακαδημαϊκή κοινότητα του Πανεπιστημίου
Κύπρου μετά την απόφαση της συγκλήτου
Πολλοί ζήτησαν την υιοθέτηση του μοντέλου του
ΤΕΠΑΚ που ακολουθείται και σε μεγάλα
πανεπιστήμια του εξωτερικού όπως στο Χάρβαντ 33 5

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ ΟΚΥπΥ

Τ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ

Τρέχουν να προλάβουν
τα χρονοδιαγράμματα

Εντατικές επαφές με τα κόμματα ξεκίνησε
ο υπουργός Εσωτερικών Νίκος Νουρής
σε μια προσπάθεια να περάσουν τα

μεταρρυθμιστικά

νομοσχέδια της τοπικής
αυτοδιοίκησης μέχρι το τέλος του έτους
Καθοριστικός μήνας για επίτευξη του στόχου

θεωρείται ο Σεπτέμβριος ΣΕΛ 7

Πεταμένοι οι ασθενείς κορωνοϊού
Πα απαράδεκτες συνθήκες νοσηλείας κάνουν λόγο πολίτες που νόσησαν με κορω
νοϊό και χρειάστηκε να νοσηλευτούν σε άλλα νοσηλευτήρια πέραν του Νοσοκομείου

Αναφοράς τονίζοντας ότι εκεί η ποιότητα της περίθαλψης είναι υποβαθμισμένη
ενώ δεν υπάρχει και η στοιχειώδης ανθρωπιά από πλευράς προσωπικού ΣΕΛ 5

ΚΟΚΚΙΝΑ ΔΑΝΕΙΑ

Η πανδημία δεν

έφερε αύξηση

ΑΦΗΣΑΜΕ ΤΑ ΘΕΡΗ ΜΑΣ

Συνομιλούν με δηλώσεις
Πόλεμος δηλώσεων και αντιδηλώσεων μεταξύ Προέδρου Ανα

στασιάδη και Τατάρ με φόντο την ανάκληση των διαβατηρίων Τ/Κ
Ελάτε να γυρίσουμε στο Σύνταγμα του 1960 απάντησε ο Πρόεδρος

στα περί ρατσιστικής απόφασης Γιατί δεν πήρες και τα διαβατήρια

των πραξικοπηματιών τον ρωτά ο Τατάρ ΣΕΛ 19

ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΓΙΑ ΑΘΛΗΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙ

Υπουργέ να μην

μας κοροϊδεύει

ΣΕΛ 21

ΘΑΝΑΤΟΣ
12ΧΡ0Ν0Υ

Εντοπίστηκε και
ο πρώτος που

τη δημοσίευσε

ΛΑΡΝΑΚΑ
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Μπροστά στην πίεση των φοιτητικών
παρατάξεων το Πανεπιστήμιο Κύπρου δεν
ακολούθησε τον δρόμο που χάραξε το ΤΕΠΑΚ και
ανοίγει τις πόρτες του για όλους ανεξαιρέτως

τους φοιτητές με ορατό τον κίνδυνο να εξελιχθεί
σε μία πυριτιδαποθήκη κρουσμάτων

Στο ίδιο μήκος κύματος και το Υπουργείο Υγείας
το οποίο σύμφωνα με πληροφορίες
προσανατολίζεται να εγκαταλείψει και τη
μίνιμουμ ασφαλή λύση του PCR και να εισηγηθεί
στο Υπουργικό την επιστροφή όλων των
φοιτητών με δύο μόνο rapit tests την εβδομάδα

Αναστάτωση και έντονες αντιδράσεις στην
ακαδημαϊκή κοινότητα του Πανεπιστημίου
Κύπρου μετά την απόφαση της συγκλήτου
Πολλοί ζήτησαν την υιοθέτηση του μοντέλου του
ΤΕΠΑΚ που ακολουθείται και σε μεγάλα
πανεπιστήμια του εξωτερικού όπως στο Χάρβαντ ms 1
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ΠΟΛΙΤΗΣ ΠΕΜΠΤΗ 26 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2021 3

ΤΟ ΘΕΜΑ
ΕΝΕΔΩΣΕ ΣΤΙΣ ΠΙΕΣΕΙΣ ΤΩΝ ΑΝΕΜΒΟΛΙΑΣΤΩΝ ΦΟΙΤΗΤΩΝ ΤΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΚΥΠΡΟΥ

Αύο πανεπιστήμια δύο διαφορετικοί
δρόμοι και το απόλυτο αλαλούμ

ΓΡΑΦΕΙ ΝΑΤΑΛΙΑ Κ ΔΑΛΙΑΝΗ

Αυτοβούλως

αποφάσισε να
προχωρήσει και το
Πανεπιστήμιο Κύπρου έπειτα

—ι και από την απόφαση του
Τεχνολογικού Πανεπιστημίου Κύπρου
ΤΕΠΑΚ για φυσική επιστροφή

μόνον όσων φοιτητών έχουν
εμβολιαστεί ή έχουν νοσήσει Ωστόσο
το Πανεπιστήμιο Κύπρου φαίνεται να
χαράζει μία εκ διαμέτρου αντίθετη
στρατηγική απ αυτή του ΤΕΠΑΚ
αφού στρέφεται στο μοντέλο της
φυσικής επιστροφής όλων των
φοιτητών και όχι μόνο των
εμβολιασμένων Συγκεκριμένα σε
χθεσινή συνεδρίαση της Συγκλήτου
αποφασίστηκε με άνετη πλειοψηφία
να επιστρέψουν όλοι οι φοιτητές στο
πανεπιστήμιο με την προσκόμιση του
ευρωπαϊκού ψηφιακού
πιστοποιητικού Covid safepass
εμβολιασμένοι νοσήσαντες ενώ

παράλληλα διευκρινίστηκε ότι θα
γίνεται δεκτό τόσο το PCR test όσο
και το rapid test/Ετσι τώρα τα
Υπουργεία Υγείας και Παιδείας
καλούνται να διαχειριστούν άμεσα
αυτές τις δύο διαφορετικές
προσεγγίσεις των δύο κρατικών
πανεπιστημίων της χώρας καθώς
ελλοχεύει ο κίνδυνος να
δημιουργηθούν φοιτητές δύο
ταχυτήτων δέκα μόλις ημέρες πριν
την έναρξη της ακαδημαϊκής χρονιάς

Διαφορετικές προσεγγίσεις
Υπενθυμίζεται ότι το σκεπτικό πίσω
απ την τολμηρή απόφαση του ΤΕΠΑΚ
βρίσκεται στο γεγονός ότι οι
πρυτανικές αρχές θέλουν να
θωρακίσουν όσο το δυνατόν
περισσότερο την πανεπιστημιακή
κοινότητα διασφαλίζοντας ότι η

επιστροφή στη δια ζώσης διδασκαλία
αφενός θα είναι ασφαλής και
αφετέρου θα έχει διάρκεια Από την
άλλη το Πανεπιστήμιο Κύπρου
θεωρώντας ότι η απόφαση του
ΤΕΠΑΚ αφήνει εκτός μία μερίδα
φοιτητών δίνει ψήφο εμπιστοσύνης
στο υβριδικό σύστημα στο οποίο
ουσιαστικά φοιτητές που κατέχουν το
safePass εμβολιασμένοι ή

νοσήσαντες ή όσοι έχουν αρνητικό
PCR test rapid test θα μπορούν να
παρακολουθούν δια ζώσης το
μάθημα Ωστόσο η απόφαση της
Συγκλήτου συνοδεύεται από

εξαιρέσεις καθώς σε περιπτώσεις
όπου δεν είναι δυνατόν να διεξάγεται
το μάθημα στις εγκαταστάσεις
αίθουσες διδασκαλίας του
πανεπιστημίου λόγω της
χωρητικότητας με όλους τους
φοιτητές τότε θα δίνεται
προτεραιότητα σε εμβολιασμένους
και νοσήσαντες και οι υπόλοιποι
φοιτητές θα τυγχάνουν σύγχρονης εξ
αποστάσεως τηλεκπαίδευσης

Στον δρόμο που χάραξε το ΤΕΠΑΚ να αποφασίσει μόνο του τον τρόπο που θα
ακολουθήσει τη νέα ακαδημαϊκή χρονιά προχώρησε το Πανεπιστήμιο Κύπρου το οποίο

όμως ακολουθεί εκ διαμέτρου αντίθετη στρατηγική Το μπαλάκι αυτή τη φορά πέφτει στο

Υπουργείο Υγείας το οποίο καλείται να πάρει μία απόφαση όσο πιο σύντομα γίνεται

Αντιδράσεις καθηγητών
Η απόφαση που έλαβε χθες η

Σύγκλητος του Πανεπιστημίου Κύπρου
προκάλεσε πάντως αναστάτωση και
έντονες αντιδράσεις από πλευράς
καθηγητών οι οποίοι θεωρούν ότι από
την απόφαση αυτή εγκυμονούνται
σοβαροί κίνδυνοι για την
πανεπιστημιακή κοινότητα και
θεωρούν ότι η θέση του ΤΕΠΑΚ είναι η

ορθότερη Μάλιστα καθηγητές του Π Κ

δήλωσαν στον Π ότι το μοντέλο της
επιστροφής μόνο των εμβολιασμένων
φοιτητών στα πανεπιστήμια είχε πέσει
στο τραπέζι πολύ πιο πριν λάβει την
απόφαση αυτή το ΤΕΠΑΚ Παράλληλα
υπογραμμίζουν ότι με την απόφαση
που λήφθηκε τίθενται πολλά πρακτικά

ζητήματα καθώς οι διδάσκοντες θα
αναλαμβάνουν και χρέη ελέγχου των
safepass Κατηγορούν δε ευθέως το

Υπουργείο Υγείας για καθυστέρηση
χάραξης μιας συγκεκριμένης
στρατηγικής τονίζοντας ότι το
υπουργείο προσανατολίζεται σε
ημίμετρα ώστε να αποφύγει τις φωνές
διαμαρτυρίας των φοιτητών όπως
έγινε με την περίπτωση του ΤΕΠΑΚ

Πλάνο Υπουργείου Υγείας
Οι εκ διαμέτρου αντίθετες
προσεγγίσεις των δύο κρατικών
πανεπιστημίων στριμώχνουν για τα
καλά το Υπουργείο Υγείας το οποίο
καλείται να βρει τη χρυσή τομή όσο
πιο σύντομα γίνεται αφού η

Ρίχνουν τις
ευθύνες στα

Υπουργεία
Υγείας και

Παιδείας για
καθυστέρηση
λήψης τελικής
απόφασης

ακαδημαϊκή χρονιά ξεκινάει σε
περίπου δέκα ημέρες Πάντως
πληροφορίες αναφέρουν ότι το
Υπουργείο Υγείας φαίνεται όχι μόνο
να κλείνει προς το μοντέλο που

επέλεξε το Πανεπιστήμιο Κύπρου
αλλά και να γίνεται ακόμη πιο ελαστικό
σε σχέση με τον αρχικό του
προσανατολισμό που ήταν η

προσκόμιση PCR ανά 72 ώρες και να
είναι τώρα έτοιμο να ανάψει πράσινο
για επιστροφή των ανεμβολίαστων
φοιτητών με δύο μόνο rapid tests την
εβδομάδα με το ποσοστό πληρότητας
των φοιτητών στις αίθουσες να
κυμαίνεται μεταξύ του 60 και 80
Παρ όλα αυτά στην περίπτωση που το
συγκεκριμένο μοντέλο δε στεφθεί με
επιτυχία το Υπουργείο Υγείας θα
στραφεί προς την εισήγηση για φυσική
επιστροφή μόνο των εμβολιασμένων
φοιτητών Πάντως άξιο επισήμανσης
είναι το γεγονός ότι σύμφωνα με
πηγές του Υπουργείου Υγείας
εξακολουθεί να υπάρχει η πεποίθηση
ότι η λύση των PCR tests ήταν η πιο
σωστή η οποία όμως όπως
υποστηρίζεται δε στηρίχθηκε αρκετά
από τους επιδημιολόγους

Στον πάγο τα ιδιωτικά
Τα ιδιωτικά πανεπιστήμια απ την
πλευρά τους έχοντας το πλεονέκτημα
ότι ξεκινάνε αρχές Οκτωβρίου
φαίνεται να έχουν τον χρόνο να δουν
να επεξεργαστούν και να αναλύσουν
τον βαθμό επιτυχίας του κάθε
μοντέλου Βέβαια οι πλείστοι
πρυτάνεις αναφέρουν ότι θα
συμμορφωθούν με βάση την απόφαση
που θα ληφθεί αρχές της ερχόμενης
εβδομάδας απ το Υπουργικό
Συμβούλιο τονίζοντας ότι είναι έτοιμοι
για κάθε πιθανό σενάριο

Διαμαρτυρία φοιτητών
Στο μεταξύ χθες φοιτητές του ΤΕΠΑΚ
διαμαρτυρήθηκαν με κάλεσμα της

Προοδευτικής έξω απ το Υπουργείο
Υγείας ζητώντας τη διασφάλιση της
επιστροφής περισσότερων φοιτητών
με φυσική παρουσία στις αίθουσες
διδασκαλίας με τον υπουργό Υγείας
Μιχάλη Χατζηπαντέλα να τους
διαβεβαιώνει ότι η όποια απόφαση
ληφθεί από το Υπουργικό Συμβούλιο
θα είναι με στόχο τη διασφάλιση της
υγείας όλων των φοιτητών Από την
άλλη οι φοιτητές του Πανεπιστημίου
Κύπρου φαίνεται να είναι πλήρως
ευχαριστημένοι απ τη στρατηγική που
θα ακολουθηθεί στο πανεπιστημιακό
ίδρυμα χαιρετίζοντας την απόφαση
που έλαβε η Σύγκλητος Πρόκειται
ουσιαστικά για μία ιδιάζουσα
περίπτωση αφού στην περίπτωση του
ΤΕΠΑΚ οι καθηγητές είναι
ευχαριστημένοι και οι φοιτητές
δυσαρεστημένοι ενώ στην περίπτωση
του Πανεπιστημίου Κύπρου οι

καθηγητές είναι δυσαρεστημένοι και οι

φοιτητές ευχαριστημένοι
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